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Virksomhetsdirektør Hilde Schjerven hadde innbudt HOK til en gjennomgang og presentasjon av 

utkast til strategiplan for digital læring i oppvekst Færder. Fire av HOK-medlemmene deltok helt eller 

delvis. Rådgiver på skolekontoret, Svein Gunnes, hadde en kort presentasjon med gjennomgang av 

hovedpunktene. 

Oppsummering av innspill som kom fram etter presentasjonen: 

 Viktig: Forebygge digitalt klasseskille 

 Foreslår samarbeid med vgs om digitale systemer 

 Viktig: forbedre supportkapasitet. Dagens nivå ikke tilstrekkelig 

 Understreker at lærers kompetanse er viktig/avgjørende 

 En stiller spørsmål ved om det er ønskelig å innføre digital enhet for de aller yngste. 

Programmering: Arbeid med prinsipper for algoritmisk tenkning kan gjennomføres analogt 

med de yngste. Hva med aldersgrenser for stoff tilgjengelig på Internettet? Ønsker 

tydeliggjøring av hva som er lovpålagte tiltak og hva som er Færders valg. Ønsker å få 

presentert alternative løsningsforslag. 

 Viktig: Holdninger til kildekritikk og forståelse for informasjonsutfordringer på nettet. Må 

begynne tidlig. 

 Viktig for barn å være på nettet for å lære om nettet. 

 Strategiplanen kan vedtas som overordnet dokument. Så må finansiering av enkelttiltak 

komme i etterkant. Det arbeides også med en helhetlig plan for Oppvekst. 
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